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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki (nr 26)
27 kwietnia 2012 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca pod przewodnictwem 
posła Ireneusza Rasia (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– wniosek o powołanie Podkomisji stałej ds. Turystyki.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krzysztof Majer, Artur Zaniewski  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Szanowni państwo, ze względu na ciężką pracę, która nas czeka i że już jest godzina 8.30 
stwierdzam kworum do podejmowania decyzji. Otwieram posiedzenie Komisji zwołane 
przez prezydium Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki z punktem dotyczącym 
rozpatrzenia wniosku o powołanie podkomisji stałej do spraw turystyki.

Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie widzę. Stwierdzam, że porządek dzienny 
został przyjęty.

Tak jak zapowiadałem na początku, zwróciliśmy się do Prezydium Sejmu o powołanie 
dwóch stałych podkomisji. Na naszą nową inicjatywę, czyli na podkomisję stałą do 
spraw turystyki musieliśmy troszkę poczekać. Jest zgoda Prezydium Sejmu w związku 
z tym prezydium Komisji chce uformować skład stałej podkomisji do spraw turystyki. 
Rozmawialiśmy na posiedzeniu prezydium i nasza propozycja, jeśli chodzi o podział 
parytetów, w tej kadencji jest trudna do zbudowania w sposób taki idealny, żeby wszyscy 
byli usatysfakcjonowani. Jest wniosek prezydium Komisji, aby w skład stałej podkomisji 
weszło 15 parlamentarzystów i podział: 7 – Platforma, 4 – PiS, pozostałe kluby po 
jednym. Inaczej nam się to nie składa.

Poseł Wojciech Penkalski (RP):
[głos poza mikrofonem]

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Ja wiem, myśleliśmy o tym, ale ten parytet proponuję w imieniu prezydium. Tak 
ustaliliśmy.

Czy są inne propozycje?
Jeśli nie ma, to tę propozycję poddam pod głosowanie.
Kto z państwa jest z za przyjęciem tego podziału? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał 

się od głosu? Czyli wszyscy obecni posłowie głosowanie za, tak?

Sekretarz Komisji Krzysztof Majer:
Tak. Jednogłośnie.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się, 25 głosów za. Ustaliliśmy.

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. W imieniu Platformy Obywatelskiej, bardzo 
proszę poseł Andrzej Gut-Mostowy.

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Panie przewodniczący, chciałbym zgłosić moją skromną osobę, czyli poseł 
Gut-Mostowy...

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Czy wyraża pan zgodę?
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Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Do protokołu. Dalej.

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Pani posłanka Jagna Marczułajtis.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Czy pani poseł wyraża zgodę?

Poseł Jagna Marczułajtis-Walczak (PO):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dziękuję. Dalej.

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Pan poseł Van der Cohen Piotr.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pan poseł Van Coghen wyraża zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Proszę dalej.

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Poseł Ireneusz Raś.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Wyrażam zgodę.

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Cieszy mnie to. Poseł Andrzej Biernat?

Poseł Andrzej Biernat (PO):
Wyrażam zgodę.

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Poseł Ziemniak? Wojtuś.

Poseł Wojciech Ziemniak (PO):
[głos poza mikrofonem]

Poseł Andrzej Gut-Mostowy (PO):
Poseł Leszek Blanik.

Poseł Leszek Blanik (PO):
Jak najbardziej wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Wszyscy posłowie wyrazili zgodę, jest siedmiu zgłoszonych. Bardzo proszę w imieniu 
Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedliwość, rozumiem pan przewodniczący 
Falfus.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Zgłaszamy posła Tomasza Górskiego, Andrzeja Bętkowskiego, Marka Matusznego...

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Matuszewskiego.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Matuszewskiego, przepraszam, i moją osobę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Rozumiem Jacek Falfus wyraża zgodę?
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Poseł Jacek Falfus (PiS):
Tak, wyrażam.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pan Marek Matuszewski wyraża zgodę?

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pan poseł Bętkowski wyraża zgodę?

Poseł Andrzej Bętkowski (PiS):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pan poseł Górski wyraził zgodę na piśmie.

Bardzo proszę w imieniu Klubu Parlamentarnego Ruch Palikota. Bardzo proszę, 
panie pośle.

Poseł Maciej Banaszak (Ruch Palikota):
Zgłaszam kandydaturę Wojtka Penkalskiego.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pan Wojciech Penkalski wyraża zgodę. Proszę bardzo Sojusz Lewicy Demokratycznej, 
pan poseł Tomaszewski.

Poseł Tadeusz Tomaszewski (SLD):
Zgłaszam Bogusława Wontora.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pan poseł Wontor wyraził zgodę. Dziękuję bardzo.

Polskie Stronnictwo Ludowe, bardzo proszę o zgłoszenie.

Poseł Zbigniew Włodkowski (PSL):
Poseł Eugeniusz Kłopotek.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Tak jest. Pan Eugeniusz Kłopotek. 

I Solidarna Polska? Nie ma, więc będzie wakat do uzupełnienia przez Solidarną 
Polskę, jeśli się panowie zdecydują.

Solidarna Polska wakat, Eugeniusz Kłopotek, Wontor, Penkalski, Falfus, Matuszewski, 
Bętkowski, Górski, Blanik, Ziemniak, Biernat, Raś, Van der Coghen, Marczułajtis, 
Gut-Mostowy – to są zgłoszenia. 

I teraz en bloc poddam pod głosowanie skład podkomisji do spraw turystyki. Kto 
z państwa jest za przyjęciem tego składu? Dziękuję. Kto jest przeciw? Ktoś wstrzymał 
się od głosu? 

28 posłów za, przy 0 przeciw. Stwierdzam, że skład stałej podkomisji do spraw 
turystyki został ustalony przez Komisję. 

Wyczerpaliśmy porządek dzienny. Członków podkomisji wybranych proszę 
o pozostanie na sali. 


